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اولین جلسه کمیسیون کسب و کار و صنعت احداث اتاق تبریز برگزار شد

جمشید برزگر رئیس کمیسیون بهبود فضای کسب و کار و صنعت احداث اتاق تبریز با تاکید بر فضای سنگینی که بر

کسب و کار کشور حاکم است؛ گفت: بر اساس بررسی های سالانه ای که از طرف بانک جهانی به عمل می آید رتبه ایران

در بین 190 کشور 128 می باشد که نشان از سختی کار اعضای کمیسیون برای بهبود فضای کسب و کار در استان

است.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز جمشید برزگر رئیس کمیسیون بهبود فضای کسب و کار و صنعت احداث اتاق تبریز با اشاره به این نکته که

برای عضویت در این کمیسیون از تمام تشکل ها و انجمن اصلی استان دعوت به عمل آمده است؛ اظهار امیدواری نمود: با همفکری و هم افزایی و خرد جمعی همه اعضاء،

مسئوولان اتاق و مسئولان بلند پایه استان و کشور به اهدافی که کمیسیون در راستای بهبود فضای کسب و کار است نایل گردد.

رئیس کمیسیون بهبود فضای کسب و کار و صنعت احداث اتاق تبریز با تاکید بر این نکته هدف اصلی کمیسیون اصلاح وضعیت اقتصادی استان با بهره مندی از ظرفیت های

تشکلهای تاثیرگذار در استان است؛ یادآور شد: همه اعضاء کمیسیون باید با هم افزایی و خرد جمعی تلاش نمایند تا وضعیت استان در بهبود فضای کسب و کار استان مناسب

گردد. وی دعوت از مسئولان بلند پایه استانی و کشوری و احیاء پنجره واحد تجاری از اولویت های کاری این کمیسیون خواند.

ناصر انزلچی دبیر میز تجاری سوریه با تاکید بر این نکته که در زمینه بهبود فضای کسب و کار استان و کشور می بایست از کشورهایی همچون گرجستان که در این زمینه تجربه

های موفق داشته اند بهره مند گردیم، افزود: عدم بهره برداری از تجارب کشور های موفق هزینه های سنگین مادی و معنوی را بر کشور و استان تحمیل خواهد نمود.

محمد علی نجاری رئیس انجمن صدور خدمات فنی و مهندسی استان با تاکید بر این نکته که برای بهبود فضای کسب و کار استان نمی توان جزیره ای عمل نمود خاطر نشان کرد:

باید یکپارچه و در سراسر کشور توسط دولت و با همکاری اتاق های سراسر کشور فضای کسب و کارکشور بهبود یابد. وی در همین راستا افزود: کمیسیون بهبود فضای کسب و کار

و صنعت احداث اتاق تبریز با کمیسیون های اتاق های سراسر کشور همکاری داشته باشد.

حسن صدیقی از انجمن همگن کانی های غیر فلزی استان با اشاره به این نکته که بعد از سالها هنوز در زمینه بهبود فضای کسب و کار به نقطه مثبتی نرسیده ایم؛ ایجاد کمیته

های تخصصی برای پیگیری مواردی همچون؛ شروع کسب و کار، دریافت مجوز ، دسترسی به برق مورد نیاز، ثبت مالکیت، دریافت اعتبار، حمایت از سرمایه گذار ، پرداخت مالیات،

اجرای قرارداد ها، حل و فصل ورشکستگی که از مولفه های بهبود فضای کسب و کار است را؛ خاطر نشان کرد.

جعفر صالحی رئیس اتحادیه صادرکنندگان کفش صنعتی استان با اشاره به مصوبات شواری گفتگوی دولت و بخش خصوصی از اعضای حاضر در کمیسیون خواست تا عملیاتی

نمودن مصوبات این شورا را اولویت و هدف اصلی این کمیسیون قرار دهند.

مهرداد ایرانی اصل از اتحادیه کارگزارن امورگمرکی شمالغرب کشور پی گیری مصوبات کمیسیون ، دعوت از نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و دولت برای روان سازی

فضای کسب و کار استان، تقسیم کار در بین فعالان اقتصادی به عنوان یکی از مهمترین مولفه ها ی جوامع مدرن، را از مهمترین اولویت های این کمیسیون خواند و اظهار

امیدواری نمود: که در نشست های تخصصی به مباحث طرح شده رسیدگی و در جهت عملیاتی نمودن مصوبات کمیسیون اقدامات موثری صورت گیرد.

محمدرضا زعفرانی دبیر میز تجاری روسیه با تاکید بر این نکته که بهبود فضای کسب و کار می بایست در دو سطح ملی و منطقه ای مورد بررسی و رسیدگی قرار گیرد اظهار

امیدواری نمود: اعضای کمیسیون با بهره گیری از تجارب کشور های موفق به این مهم نایل گردند.

محمد زیدی از انجمن قیر سازان با اشاره به این نکته که اقدامات غیر قانونی مهمترین اعمال تخریب فضای کسب و کار در استان و کشور است پیشنهاد کمیته حقوقی در

کمیسیون برای پی گیری و بهبود فضای کسب و کار استان را ارائه نمود.

مهدی امینی از فعالان صنعت چرم استان همدلی و هم افزایی برای بهبود فضای کسب و کار استان را اولویت اول اعضای کمیسیون خواند و یادآور شد: باید از متخصصان امر

همچون کارشناسان امور مالی و بانکی در بهبود فضای کسب و کار استان بهره مند گردیم.

سید محمد امیر میران از اتحادیه کارگزاران گمرکی با اشاره به کندی روند بهبود فضای کسب و کار در کشور و استان گفت: باید مسئولان سازمانهای ذیربط در این خصوص پاسخگو

باشند.وی با یادآوری این نکته که باید مصوبات شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی از طریق این کمیسیون پیگیری شوند از مسئولان اتاق تبریز و ایران خواست در صدور

کارت های بازرگانی اهلیت تجاری درخواست کنندگان را در اولویت اول رسیدگی خود قرار دهند.

شهرام عارفی مدیر مرکز خدمات صادرات استان با تاکید بر این نکته که می بایست برای مباحث مهمی همچون ؛ بهبود فضای کسب و کار استان استراتژی و برای عملیاتی نمودن

استراتژی تبین شده برنامه های بلند مدت و میان مدت تدوین نمایم؛ افزود: متاسفانه تاکنون به صورت مدون به چنین کاری اقدام ننموده ایم. وی ایجاد دبیر خانه تخصصی به

منظور پی گیری مصوبات این کمیسیون را از اولویت های اساسی در راستای بهبود فضای کسب و کار استان خواند و اظهار امیدواری نمود: با ایجاد دبیر خانه تخصصی همگرای

سازمان ها و نهاد های دولتی با فعالان اقتصادی در بخش خصوصی در راستای بهبود فضای کسب و کار در کوتاه ترین زمان ممکن تحقق یابد.

قاسم قویدل عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با تاکید برای این نکته که نقد سازنده همراه با ارائه راهکار اصلاحی راهکار اساسی بهبود فضای کسب و کار در استان است؛ از اعضای

کمیسیون و مسئولان ارشد استانی و کشوری خواست تا در کنار نقد های سازنده به ارائه راهکارهای علمی و تخصصی نیز اقدام نمایند.

پرویز بیوک عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با تاکید براین نکته که خدمت به همنوع اولویت اول این کمیسیون است؛ یادآور شد: تجربه های کشورهای توسعه یافته و موفق

نشان می دهد؛ برای بهبود فضای کسب و کار باید کارهای کوچک را درست انجام داده و مشکلات کوچک در جامعه را به درستی حل نمایم تا به بهبود فضای کسب و کار در

راستای توسعه همه جانبه استان و کشور کمک نمایم.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به تجربه کشور آلمان در خروج از ورشکستگی و رکود اقتصادی حاکم بر آن در اواخر قرن بیستم گفت: مدیران ارشد این کشور در دهه 90

قرن گذشته با سیاست حل مشکلات کوچک و انجام کارهای درست توانسته اند به چنان موفقیتی عظیمی دست یابند کهGDP آنها در سال 2014 با 84 میلیون جمعیت برابر با

GDP کشور آمریکا با 320 میلیون نفر جمعیت شد.

استفاده از مکانیسم های موفق سایر کشور برای بهبود فضای کسب و کار، عدم جزیره ای عمل نمودن و ارتباط با کمیسیون های بهبود فضای کسب و کار اتاق های سراسر کشور،

ایجاد کمیته های تخصصی برای بررسی مولفه های اصلی فضای کسب و کار در استان استفاده از ظرفیت های شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی، ایجاد دبیرخانه تخصصی

برای پیگیری مصوبات کمیسیون، دعوت از مسئولان کشوری و استانی برای پاسخ گویی به فعالان اقتصادی با هدف بهبود فضای کسب و کار، تصویب قوانین صحیح و اجرای
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صحیح این قوانین از جمله موارد مطرح شده در اولین جلسه کمیسیون بود.

لازم به ذکر است آقایان حسن صدیقی، ناصر انزلچی و علیرضا پورآقابالایی به عنوان نواب و دبیر این کمیسیون انتخاب شدند.
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